
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 2
Droždín

Č. 7 / 2023 07. 06. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Vladimír Prášil, Pavel Helekal, Bc. Ing. Rostislav Hainc, Bc. Věra Žáčková, Ing. Hana
Kuglerová, Dagmar Lenertová, Martina Hejlová Hollarová

Omluveni: Ing. Roman Šimek, Mgr. Gabriela Lochmanová

Hosté: p. Pečinková, p. Běhal, M. Brablík, M. Zdražil, J. Koutný - MPO

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Zahájení a schválením programu
Prezence členů a hostů
Vystoupení zástupců MPO a PČR
Požadavky občanů
Kontrola plnění úkolů z předešlých komisí
Došlá pošta
Jednání KMČ
Příští jednání komise a závěr

Usnesení:
Komise městské části projednala a schválila program jednání

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
se strážníkem MP se neřešilo nic zásadního
p. Prášil - informoval o autě parkujícím na trávě v ulici Jesenická a o nepovolených záborech v obci
p. Kuglerová - byla by ráda za častější kontrolu průjezdu velkých nákladních aut obcíPOŽADAVEK na dopravní
inspektorát
p. Hainc - požaduje zaslat data z radaru v ulici Vítězství a výstup z měření PM v obci.

3 Vystoupení hostů
M. Brablík /starosta SDH/ - přišel poděkovat KMČ za finanční příspěvek na pronájem hřiště na jejich akci k 
výročí 130. let založení sboru.
p. Pečinková - se přišla dotázat na seč trávy. Během posledního měsíce proběhla již 2x v krátkém časovém
intervalu.POŽADAVEK - odbor zeleně
p. M. Zdražil - dotaz na možné dopravní zrcadlo u jeho domu (p. č. 493/2). Žádá o vyřešení nebezpečné situace
co se výjezdu z jeho pozemku na pozemní komunikaci týče. PŘÍLOHA - dopis se žádostí
p. Běhal - bude slibovaný chodník v ulici U cihelny - Bylo odpovězeno , že jen v případě zůtatku financí z
Estetizace.
p. Tichý - upozorňuje na nutnou opravu cesty u jeho domu U Cihelny 120/2. V silnici je díra a když zaprší tak
voda stříká na fasádu i na procházející lidi. Dále opravit schody co vedou kolem hasičské zbrojnice. Kdo je má v
majetku.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

passport hydrantů - Před uzavřením
světlo u obchodu - Předáno
heslo na wi-fi - V realizaci



utržené světlo - nebezpečí úrazu - Předáno
seznam estetizace - Před uzavřením

 

5 Projednávané záležitosti
Ing. Kuglerová - informovala o stavu nepovoleného parkování karavanů (lokalita U Prachárny). Věc je nadále v
řešení. 
p. Lenertová - vezme si na starost ostříhání větví kolem schodů spojující ulice Vítězství a Na Kopci. Dále zajistí
nové umělelé květiny na pomníky v obci. 
p. Hainc - informoval o dění na jednání zastupitelstva MMOlulice Gagarinova - suché větve na některých lípách
u rybníkaulice Elišky Junkové - u hřiště je rozkopaný kanálulice  Arnoldova - v době přívalových dešťů bývá
pravidelně vyplavena - řeší se?
p. Žáčková - ulice Myslivecká 1 (špice) - vysoká tráva
ulice Janouškova-Několik měsíců vyřezaný otvor v komunikaci.Pravděpodobně při nějaké opravě Veolií.
Prověřit.POŽADAVEK - prověřit passport seče
POŽADAVEK na umístění dopravní značky "přechod pro chodce" v ulici U Cihelny ze směru od Bystrovan, ale i
od Samotišek.Chybí svislé značení.
Ze starších zápisů, jež není stále dořešeno:

prověřit a posoudit stav seče společností Sagitaria, která má v pronájmu obecní sad v lokalitě za hřištěm
(řešeno v zápise 5. 9. 2022) Kolik stojí ročně?
oprava schodů na ulici H. Úlehla č. 5, 7 a 9 (řešeno v zápise 5. 1. 2023)Kdo má schody v pasportu,který odbor
prověřit vjezd přes veřejnou zeleň na Ulici Akátova č. 3 (řešeno v zápise 1. 3. 2023) Vjezd vozidel na soukromý
pozemek,přes zeleň.
p. Hainci informoval o následné péči o zeleň (ulice D. Úlehla/Akátova) jež komise platí ze svého rozpočtu po
dobu pěti let za každou novou výsadbu (zápis ze dne 25. 1. 2021) dále dosazení stromů (zápis ze dne 23. 6.
2016) a o místním šetření v téže lokalitě (zápis ze dne 11. 7. 2016) 

Usnesení:
Provedení nového nátěru laviček - 10 ks

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl
Komise neobdržela žádné žádosti od odborů MMOl ke schválení 

7 Nové požadavky

1 četnost seče trávy v Droždíně

POŽADAVEK - odbor zeleně
Během posledního měsíce proběhla na některých místech již 2x v krátkém časovém intervalu.

2 Data radaru

Poslat data o měření 

3 častější kontrola průjezdu velkých nákladních aut

POŽADAVEK - dopravní inspektorát
Žádáme o častější kontrolu průjezdu velkých nákladních aut obcí 

4 passport seče

ulice Myslivecká 1 (špice) - vysoká tráva - prověřit passport seče

5 dopravní značka přechod pro chodce

Požadujeme umístění dopravní značky "přechod pro chodce" v ulici U Cihelny ze směru od Bystrovan, ale i od
Samotišek

8 Obecné informace
POZVÁNKAsobota 24. června  |  hřiště "Na Úlehlách"Turnaj v malé kopané a volejbaluvečerní zábava se
skupinou LIVINza všechny zve sportovní klub SK Droždín
Jednání bylo ukončeno v 19.50 hod.



Příští jednání bude ve středu 12. července v 18.00 hod.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 7 / 2023

Datum schválení zápisu: 18. 06. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Vladimír Prášil

Zapsal/a:
Martina Hejlová Hollarová

Ověřil/a:
Pavel Helekal


